
Kłobuck, dnia 13 lutego 2024 r. 

Rada Miejska w Kłobucku
Komisja Budżetu

Protokół nr 3/2024
III Posiedzenie w dniu 13 lutego 2024 
Obrady rozpoczęto 13 lutego 2024 o godz. 08:30, a zakończono o godz. 08:55 tego samego 
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 9 członków.

Obecni:

1. Józef Batóg
2. Angelika Borowiecka-Idziak
3. Mirosław Cieśla
4. Ewelina Kotkowska
5. Jerzy Kulej
6. Tadeusz Praski
7. Janusz Soluch
8. Tomasz Wałęga
9. Marcin Wojtysek

1. Otwarcie posiedzenia oraz sprawdzenie kworum.

Przewodniczący Komisji B. Saran otworzył posiedzenie Komisji. Oświadczył, że zgodnie 
z listą obecności i stanem faktycznym jest kworum, zatem obrady są prawomocne. 

2. Zmiany w porządku obrad.

Nie zgłoszono.

3. Przyjęcie protokołu Nr 2/2024 z posiedzenia Komisji w dniu 23.01.2024 r. /projekt 
protokołu został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w
BIP bip.gminaklobuck.pl/

Skarbnik K. Trzepizur zreferowała w/w projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu Nr 2/2024 z posiedzenia Komisji w dniu 23.01.2024 r. /projekt protokołu 
został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w BIP 
bip.gminaklobuck.pl/ . 

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (8)
Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Jerzy Kulej, Tadeusz Praski, 
Janusz Soluch, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek
NIEOBECNI (1)
Ewelina Kotkowska



4. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 
667/LXXI/2024 Rady Miejskiej Kłobucku z dnia 25 stycznia 2024 roku w sprawie zmian 
w planie budżetu na rok 2024.

Skarbnik K. Trzepizur zreferowała w/w projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie:
pozytywnego zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 667/LXXI/2024
Rady Miejskiej Kłobucku z dnia 25 stycznia 2024 roku w sprawie zmian w planie budżetu na 
rok 2024. 

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (8)
Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Jerzy Kulej, Tadeusz Praski, 
Janusz Soluch, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek
NIEOBECNI (1)
Ewelina Kotkowska

5. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmian w planie budżetu na rok 
2024.

Skarbnik K. Trzepizur zreferowała w/w projekt uchwały. Zgłosiła autopoprawkę do zał. Nr 1.

Przewodniczący Komisji M. Wojtysek poprosił o przybliżenie sprawy „zagospodarowania 
przestrzeni publicznej w Sołectwie Smugi”. 

Burmistrz J. Zakrzewski odniósł się do dofinansowania z Marszałkowskiego konkursu 
Inicjatywa sołecka w 2024 r. Poinformował, że w ramach przedmiotowego konkursu Gmina 
złożyła dwie propozycje. Wyjaśnił, że w ramach w/w przedsięwzięcia, przy szkole zostanie 
wykonana altana z miejscem rekreacyjnym. 

Przewodniczący Komisji M. Wojtysek jaka jest łączna kwota dofinansowania odnośnie 
obydwu propozycji?

Burmistrz J. Zakrzewski kwota dofinansowania to 100 000 zł, wkład własny Gminy wynosi 
26 000,00 zł. 

Głosowano w sprawie:
pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w planie budżetu na rok 2024. 

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (9)
Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Jerzy Kulej,
Tadeusz Praski, Janusz Soluch, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek



6. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
przez Gminę Kłobuck umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu 
zbiorowego.

Burmistrz J. Zakrzewski zreferował w/w projekt uchwały. 

Radna A. Borowiecka-Idziak poruszyła kwestię braku kursu z Kłobucka przez ul. Reymonta 
w Kamyku do Częstochowy.

Burmistrz J. Zakrzewski odniósł się do aspektu ekonomicznego. 

Radna E. Kotkowska zapytała, jaki będzie szacunkowy koszt przedmiotowego 
przedsięwzięcia?  

Burmistrz J. Zakrzewski wyjaśnił, że Gmina otrzyma dofinansowanie na okres pięciu lat w 
kwocie 5 500 000 zł. Wkład Gminy będzie wynosić ok. 10%. Podkreślił, że ceny biletów będą
niższe od cen biletów kursów komercyjnych. 

Głosowano w sprawie:
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie przez Gminę Kłobuck umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 
transportu zbiorowego. 

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (9)
Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Jerzy Kulej,
Tadeusz Praski, Janusz Soluch, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek

7. Zamknięcie posiedzenia.

 

Przewodniczący Komisji
Marcin Wojtysek

Przygotował(a): Magdalena Kuczera Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


